

**MESYUARAT KETIGA (BELANJAWAN 2020)
BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KEDUA
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KEEMPAT BELAS
PADA HARI RABU, 27 NOVEMBER 2019, JAM 9.30 PAGI**

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT

1. **DOA.**
2. **PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN NEGERI JOHOR.**
3. **SOALAN LISAN**

YB DATO' HAJI OSMAN BIN SAPIAN (KEMPAS)

SOALAN 1 (A43)

Kejadian bekalan air terputus di beberapa kawasan di negeri Johor ini sering berlaku. Apakah tindakan jangka panjang untuk mengatasi di samping tindakan terhadap syarikat konsesi untuk menjalankan kerja-kerja bekalan iaitu SAJ Ranhill supaya lebih efisien serta menambahbaik lagi?

YB TUAN HAJI ABD TAIB BIN ABU BAKAR (MACHAP)

SOALAN 2 (A129)

Apakah usaha yang dilakukan oleh kerajaan negeri Johor dan Syarikat SAJ Ranhill dalam memastikan bekalan air sentiasa mencukupi kepada rakyat untuk tahun akan datang.

YB TUAN MUHAMMAD TAQUIDDIN BIN CHEMAN (PULAI SEBATANG)

SOALAN 3 (A217)

Dalam memastikan bekalan sumber air mentah mencukupi bagi keperluan rakyat Johor, apakah usaha dan langkah-langkah yang akan diambil semasa berlakunya cuaca panas kering yang menyebabkan paras air di empangan menurun seperti yang berlaku pada bulan ogos hingga september 2019?.

YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)

SOALAN 4 (A151)

Johor adalah antara negeri yang telah mencatat kes denggi yang tinggi di Malaysia. Sila maklumkan berkenaan kes yang telah direkodkan pada tahun ini di setiap daerah dan usaha kerajaan negeri melalui jabatan kesihatan bagi mengatasi masalah denggi di negeri Johor?

YB TUAN CHEO YEE HOW (PERLING)

SOALAN 5 (A183)

Apakah peranan masyarakat dalam konteks memelihara dan memperkukuhkan perpaduan?

YB TUAN HAJI HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)

SOALAN 6 (A109)

Minta nyatakan secara terperinci berkenaan hasil kajian yang dibuat terhadap penubuhan Universiti Johor setelah RM500 ribu diperuntukkan bagi tujuan tersebut.

YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)

SOALAN 7 (A190)

Saya difahamkan kerajaan negeri bercadang untuk menubuhkan 'Observatory & Command Centre'. Apakah fungsinya dan sejauh manakah pelaksanaannya sehingga sekarang?

YB SENATOR DATO' ZAHARI BIN SARIP (BULOH KASAP)

SOALAN 8 (A181)

Minta kerajaan menyatakan jalan-jalan kampung yang telah dinaik taraf dan dibina baru di negeri ini sepanjang tahun 2017, 2018 dan 2019.

YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)

SOALAN 9 (A87)

Apakah cadangan penambahbaikan jangka pendek dan jangka panjang untuk sektor penternakan?

YB TUAN RAVEN KUMAR A/L KRISHNASAMY (TENGGAROH)

SOALAN 10 (A106)

Selepas tragedi pencemaran Sungai Kim Kim di Pasir Gudang, apakah tindakan terperinci jangka masa panjang Kerajaan Negeri bagi memastikan tragedi sama tidak berulang kembali?

YB TUAN TAN HONG PIN (SKUDAI)

SOALAN 11 (A52)

Apakah perancangan kerajaan untuk memastikan golongan belia yang akan berumur 18 tahun, bersedia dan memahami tanggungjawab mereka sebagai pengundi baharu pada masa hadapan?

YB TUAN HAJI ROSLELI BIN JAHARI (JOHOR LAMA)

SOALAN 12 (A56)

Jabatan Kebajikan Masyarakat diminta mengkaji kaedah penamatan pelbagai bantuan yang dilihat menyusahkan rakyat. Penerima sedia ada yang ditamatkan bantuan perlu merayu dengan pelbagai dokumen.

Kebanyakan yang terlibat adalah pemohon dalam lingkungan umur veteran yang uzur.

YB DATO' IR SYED SIS BIN SYED ABDUL RAHMAN (TANJUNG SURAT)

SOALAN 13 (A203)

Adakah jalan-jalan negeri dalam kawasan DUN Tanjung Surat masih diselenggara oleh syarikat konsesi yang sama memandangkan syarikat berkenaan telah lama tiada kelihatan melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan?

YB DATUK SAMSOL BARI BIN JAMALI (SEMARANG)

SOALAN 14 (A95)

Apakah inisiatif dan insentif yang disediakan oleh Kerajaan melalui mana-mana pihak dari Kerajaan untuk peniaga-peniaga di Kompleks Arena Warna Ayer Hitam?

YB TUAN MUHAMMAD TAQUIDDIN BIN CHEMAN (PULAI SEBATANG)

SOALAN 15 (A216)

Boleh berikan pecahan penerima Biasiswa Dato Onn bagi setiap Daerah?

YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)

SOALAN 18 (A88)

Apakah usaha Kerajaan Negeri dalam memberikan ruang dan peluang kepada usahawan kecil luar bandar bagi membawa produk mereka ke peringkat yang lebih tinggi?

YB TUAN YEO TUNG SIONG (PEKAN NANAS)

SOALAN 17 (A198)

Apakah langkah-langkah yang telah diambil untuk mengurangkan aduan lambat menerima wang bantuan dan kelewatan pembaharuan permohonan wang bantuan?

YB TUAN GOPALAKRISHNAN SUBRAMANIAM (TIRAM)

SOALAN 18 (A118)

Kecurian kabel talian telefon berleluasa sehingga dibatalkan perkhidmatan TM Net terutama di Sungai Tiram dan Banfoo. Apakah tindakan Polis perkara ini.

YB SENATOR DATO' ZAHARI BIN SARIP (BULOH KASAP)

SOALAN 19 (A177)

Minta kerajaan menyatakan jumlah pekerja asing yang bekerja di negeri ini mengikut negara asal masing-masing selepas tamat tempoh yang dibenarkan.

YB DATUK SAMSOL BARI BIN JAMALI (SEMARANG)

SOALAN 20 (A97)

Berapa ramaikah nelayan darat yang didaftarkan bergiat aktif di empangan Semberong dan jumlah keseluruhannya dalam negeri Johor dan apakah bantuan yang diperuntukkan kepada mereka.

YB HJ KHAIRUDDIN BIN A. RAHIM (SENGGARANG)

SOALAN 21 (A205)

Simpang empat Jalan Pontian, Jalan Parit Jabar dan Jalan Parit Permatang kerap berlaku kemalangan. Bilakah permohonan lampu isyarat di simpang empat Jalan Pontian, Jalan Parit Jabar dan Jalan Parit Permatang akan diluluskan untuk pembinaan?

YB KAPT (B) HAJI NAJIB BIN LEP (BUKIT PASIR)

SOALAN 22 (A89)

Sekiranya pekebun kecil kelapa sawit berskala kecil mempunyai Kadar Risiko Kredit (CRR) yang tinggi, adakah AgroBank akan menolak permohonan Skim Pinjaman Mudah TSPKS dan IPPKS atas dasar ketidakbolehpayaan membayar balik walaupun objektif skim yang disediakan untuk membantu golongan ini?

YB TUAN TEE BOON TSONG (SENAI)

SOALAN 23 (A25)

Berapakah jumlah tadika yang belum didaftarkan di Johor?

YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)

SOALAN 24 (A69)

Apakah langkah kerajaan negeri untuk meningkat prasarana capaian Internet di daerah Segamat, yang masih terkebelakang dari kegunaan Unifi berasas fiber, serta capaian data tanpa wayar yang tidak meluas, khususnya di kawasan luar bandar?

YB TUAN MD. YSAHRUDDIN BIN KUSNI (BUKIT NANING)

SOALAN 25 (A139)

Melalui MPKK yang telah dibentuk, geran telah dipohon melalui kementerian pembangunan luar bandar iaitu geran keceriaan dan pembangunan, berapakah jumlah MPKK yang telah menerima geran tersebut pada tahun 2019.

YB PUAN CHEW PECK CHOO (YONG PENG)

SOALAN 26 (A59)

Bilakah tarikh pelaksanaan Rumah Mampu Milik Johor yang akan dilaksanakan di Yong Peng.

YB TUAN DR. SULAIMAN BIN MOHD NOR (KEMELAH)

SOALAN 27 (A65)

Apakah status terkini Daerah Segamat sebagai salah satu wilayah yang dicadang akan dimasukkan dalam kawasan Wilayah Ekonomi Pantai Timur (ECER) seperti yang disebut dalam Bajet 2019 Negeri Johor?

YB DATUK SAMSOL BARI BIN JAMALI (SEMARANG)

SOALAN 28 (A99)

Bagaimanakah status kemajuan urusan pemberian 60% saham projek Bandar Malaysia oleh Iskandar Waterfront Holdings Bhd dan China Railway Engineering Corp dan bagaimanakah kedudukan terkini kepentingan KPRJ dalam segi peratusan pemilikan sahamnya.

YB DATUK SAMSOL BARI BIN JAMALI (SEMARANG)

SOALAN 29 (A100)

Berapakah jumlah ekar tambahan tanah Rizab Melayu yang didaftarkan dari tahun 2018 hingga kini dan berapakah jumlah keluasan tanah rizab Melayu serta peratusannya di seluruh negeri Johor sehingga kini.

YB TUAN HAJI HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)

SOALAN 30 (A112)

Minta nyatakan pendirian Kerajaan Negeri berkenaan artikel "The Edge" pada Ogos dan September 2019 yang khuatir tentang pelaburan serta pembangunan di Wilayah Pembangunan Iskandar Malaysia.

YB PUAN HAJAH NOR HAYATI BINTI BACHOK (MAHARANI)

SOALAN 31 (A135)

Adakah terdapat suatu blueprint pembasmian kemiskinan di negeri Johor dan sekiranya kerajaan negeri bercadang meneliti semula statistik kadar serta penanda aras kemiskinan/kemiskinan tegar di bandar dan luar bandar dengan mengambil kira indeks multi dimensi (Multidimensional Poverty Index)?

YB TUAN IR. DR. FAIZUL AMRI BIN ADNAN (SEROM)

SOALAN 32 (A191)

Sejauh manakah keberkesanan ekonomi gig e-hailing kepada rakyat dan bagaimanakah cara kerajaan negeri Johor menggalakkan generasi muda untuk menceburi bidang ekonomi gig?

4. SAMBUNGAN PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN BACAAN KALI YANG KEDUA BAGI RANG UNDANG-UNDANG ENAKMEN PERBEKALAN (2020) TAHUN 2019

----- (BAHASAN YB BACK-BENCHERS) -----

Persidangan ditangguhkan sehingga hari Khamis, 28 November 2019, jam 9:30 pagi.